
 

 

 

     

 

Αθήνα, 26 Αυγούστου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα: «Καταγγελία του Συλλόγου Εργαζομένων στο Γενικό Νοσοκομείο Νίκαιας» 

 

Σε καταγγελία κατά του Αναπληρωτή Διοικητή του Γ.Ν Νίκαιας προχώρησε ο Σύλλογος 

Εργαζομένων καθώς, παρά τις αντίθετες διαβεβαιώσεις από πλευράς του πως τα θετικά 

κρούσματα κορονοϊού θα μεταφέρονταν σε Νοσοκομεία αναφοράς, κάτι τέτοιο ποτέ δεν 

πραγματοποιήθηκε, με αποτέλεσμα τα θετικά κρούσματα καθώς και άλλα ύποπτα να 

νοσηλεύονται στο Κρατικό Νίκαιας, σε θαλάμους που δεν πληρούν τις απαραίτητες 

προϋποθέσεις τόσο λόγω της έλλειψης υποδομών όσο και της έλλειψης προσωπικού.   

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως έστω και άτυπα το Κρατικό Νίκαιας έχει 

μετατραπεί σε νοσοκομείο αναφοράς, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Θα ενισχυθεί με μόνιμο ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό το Νοσοκομείο; Ειδικά 

με δεδομένο πως η μια λοιμωξιολόγος που τώρα υπηρετείς σε αυτό δεν επαρκεί 

για να καλύψει τις ανάγκες; 

2. Πότε θα λειτουργήσει πλήρως το Νοσοκομείο Δυτικής Αττικής, αφού έχουν γίνει οι 

απαραίτητες προσλήψεις και η αγορά του αναγκαίου εξοπλισμού; 

3. Θα επικαιροποιηθεί η επιτροπή λοιμώξεων ώστε να προστεθεί εκπρόσωπος του 

Νοσοκομείου Δυτικής Αττικής; 

4. Μέχρι να δημιουργηθούν οι κατάλληλες συνθήκες, θα διακομίζονται τα θετικά 

κρούσματα σε άλλα Νοσοκομεία αναφοράς; 
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5. Ποια μέτρα θα ληφθούν για να διασφαλιστεί η επάρκεια των Μέσων Ατομικής 

Προστασίας, τόσο σε ποσότητα όσο και σε ποιότητα, για να εξασφαλιστεί η 

αποτελεσματική προστασία των εργαζομένων στο Νοσοκομείο; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




